
Vergadering nr.262
Datum: 4 nov 2019
Plaats: Dorpshuis D’n Brak

Verslag naar: Dorpsraad
                      Gemeente
                      
Aanwezig: Henri van Zeeland
                    Jos Klessens     
                    Hans Kemps    
                    Joep van  
                    Helvoort
                    Edward Rovers
                    Maria Braam
                
Notulist:    Wilma van de Laar(v a 20.15 u)
Volgende vergadering: 
2 Dec 2019

dorpsraadmariaheide@gmail.com

1. Opening:  
2. Inloopspreekuur:

3. Verslag vorige vergadering :
*Het verslag van de vorige vergadering is goedgekeurd. Er is besloten om de 
goede doelen als nieuw vast agenda punt toe te voegen.
*Vervolgens hebben we de rondvraag van de laatste keer besproken (punt 9). Er 
is besloten om geen invulling te geven aan een (Heise) Pluim. 
*Aanwezigen waren het er over eens dat het goed is als de Welkomstgroep de 
introductie van nieuwe bewoners op zich neemt. Verhaal kan op de site en/of in 
de Heise krant. 
*De Rabo club Support actie is afgesloten. Joep wist nog te vermelden dat de 
Rabo per abuis niet alle stembiljetten had verstuurd. Door de Heise deelnemers 
is er weer meer geld "opgehaald" dan vorig jaar.

4. Postlijst: zie lijst
9 okt. Heise Onderscheiding: De dorpsraad wil graag twee kandidaten 
aandragen. De activiteiten van deze kandidaten zijn genoteerd voor Henri.

9 okt. Henri gaat Nadina H. per mail vragen wat er nodig is om noodzakelijk 
onderhoud aan de Goordonksedijk wel onder de aandacht te brengen bij de 
gemeente Meierijstad.

15 okt. Henri gaat Andrea van Ons Welzijn uitnodigen op spreekuur om 
invulling te geven aan voorstellen die zij geven.

16 okt. Eerst initiatie van Ons Welzijn en later eventueel uitkomst van Enquête 
afwachten voor dat er een vervolgactie komt op deze mail.
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24 okt. Joep geeft afmetingen van doek door aan Maria. We kunnen de buizen 
gebruiken die bij Henri liggen. Alle aanwezigen is gevraagd een tekst te 
bedenken voor de kerstwens. Maria zal tekst met ontwerp verder uitwerken.

31 okt. Gemeente wil de subsidie aanvraag van de dorpsraden veranderen. 
Henri brengt een positief advies uit.

5. Aandachtspunten/acties:

Krachtig Hart Mariaheide: 
*10 okt was de bijeenkomst met Sports 2 Play: Zij promoten beweegtuinen met 
gemiddeld 8 toestellen. Ze gaan een plan opzetten, 100 % subsidie zou 
mogelijk zijn. 
*Subsidiering/onderhoud planten. Jos heeft bij gemeente aangekaart of er 
onderhoud en nieuwe beplanting op de planning staan. Volgens Johan vd Rijt 
niet. Nadina Hamzic daarentegen heeft de vraag gesteld hoe het er met 
Krachtig Hart voor stond ivm overleg  tussen bestuur D’n Brak en gemeente. 
Waar J vd Rijt blijkbaar niets van weet. Jos heeft hierop weer gereageerd.
*Jos wil van More weten welke fondsen we kunnen aanboren.
*Joep gaat Dinfy vd Broek benaderen om contact met Jos te zoeken.
*We zullen te zijner tijd werkgroepjes moeten samenstellen. 

Projecten:
Frame voor spandoek. 

Informatiebord bezienswaardigheden: in de wacht

Verkeersveiligheid Pastoor v Haarenstraat 
Nog geen reactie van wethouder gehad mbt project P v Haarenstraat. 

Woningbehoefte
Nog geen nieuwe datum ontvangen voor de meeting woningbehoeften, die op 
31 okt. Zou plaatsvinden.

Enquete
 Wachten op resultaten.

Goede doelenweek.
Er zijn geen nieuwe doelgroepen aangemeld. Vergunning is binnen.

Bestuursaangelegenheden: 

Vergaderkalender 2020
Deze is definitief vastgesteld.
De termijn van Henri zit erop (na 12 jaar). We zijn blij dat hij wil blijven. 

6. Mededelingen: 
*Leefbaarheid budget heeft 1500,- toegekend aan Heiveld voor opknappen jeu 
de boules banen. Dit is al gerealiseerd.



*Monument reparatie: dit loopt.
*AED: 21 okt overleg geweest waarbij Marie José aanwezig was. 21 nov 
vervolg. 
*Bomenplan is afgerond, nog geen eindplan gezien.

7. Jaarwerkplan: 
Adressenlijst updaten/rooster van aftreden.

8. Heise Krant: -
25-jarig bestaan. Algemeen stukje. Wat hebben we bereikt. Henri stuurt lijstje 
van belangrijkste activiteiten door. En wat voor plannen hebben we. (Wilma).

9. Rondvraag: 
Wilma: Het item ‘zandpaden’ staat in de belangstelling. Hoe is het beleid in 
onze gemeente? In onze Speerpuntenlijst besteden we daar aandacht aan. Zie 
ook de structuurvisie/ grondlegger. We denken bv aan het zandpad bij Els v 
Esch, waar de volgende fase nieuwbouw komt. Een inventarisatie is wenselijk.

Wilma: De promotie van de Rabo clubsupport is elk jaar onduidelijk en wordt 
door een andere club geregeld. Dat is lastig, er vallen altijd clubs buiten. 
Voorstel om dit vanuit dorpsraad te regelen. We zetten het op de agenda.

Joep: We hebben in onze buurt een enquete gehouden en een burendag 
gehouden, waarvoor we subsidie kregen(Burendag). Ze hebben de gymzaal 
met toestellen gebruikt. Let op extra verzekering in het vervolg.

Hans: Nog klachten gehoord over rattenplaag alhier? Nu veel minder. Hans 
heeft workshop gehad en mag nu gif gebruiken. Is dit een onderwerp voor 
openbare vergadering? Hans vraagt of docent lezingen geeft.

10. Sluiting:  22.25   uur 


